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Még nincs döntés, de gondolkodnak az MSZP-n belül a februárban elfogadott
egészségbiztosítási törvény visszavonásán - mondta kérdésre válaszolva Hiller István, az
MSZP alelnöke, miután Horváth Ágnes egészségügyi miniszterrel egyeztettek a kormányfőnél a
népszavazás után szükségessé vált lépésekről. Horváth Ágnes arra a kérdésre, hogy
elfogadhatónak tartaná a pénztártörvény olyan módosítását, amellyel nem engednék be a
magántőkét azt mondta, hogy koalíción belül és kívül is gondolkodnak a lehetséges
megoldáson.A népszavazás kedvezőtlen helyzetbe hozta az országot és a befektetőket is, de
nemcsak az egészségügyi befekteteőket, hanem a teljes gazdaságot -tette hozzá.  Horváth
Ágnes az egyeztetés után bejelentette azt is, hogy egyeztetéseket kezdtek arról, hogy hogyan
lehetne enyhíteni a vizitdíj kieséséből származó károkat. Erre a célra havonta 280 millió forint
áll rendelkezésre, ezt az összeget fordította ugyanis eddig a kormány a gyermekorvosok
kompenzálására, akik nem szedhettek vizitdíjat. A tárcavezető azt mondta: azt szeretné, ha ezt
az összeget nem egyformán, hanem az elvégzett munka arányába kapják majd meg a
háziorvosok. Ugyancsak egyeztetés lesz arról is, hogy hogyan lehet továbbra is visszaszorítani
az indokolatlan orvos-beteg találkozásokat.

Hiller István a sajtótájékoztatón beszélt arról is, hogy a következő években nő a költségvetési
támogatás. A jelenlegi 223 milliárdos keret, jövőre 230 milliárdra, 2010-re 241 milliárdra nő. A
tárcavezető emlékeztetett arra is, hogy szeptembertől a költségtérítéses képzésben tanulók
közül a legjobban teljesítő 15 százalék államilag támogatott képzésbe kerülne át, míg államilag
támogatott kategória leggyengébb 15 százaléka a költségtérítéses között folytathatja
tanulmányait.
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